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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:2012 Förslag för landsbygden

För tre år sedan lämnade den parlamentariska Landsbygdskommittén in sin 
slutrapport till regeringen. Rapporten innehöll 75 förslag om alltifrån 
företagande och infrastruktur till förenklat byggande i strandnära lägen. 
Nyligen presenterade organisationen Hela Sverige ska leva en undersökning av 
hur många förslag som hittills har genomförts. Deras studie visar på att endast 
tre förslag har förverkligats. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Har statsrådet för avsikt att förverkliga fler av förslagen, och vilka områden i 
kommitténs slutrapport ska i så fall prioriteras?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-24
Besvaras senast
2020-09-07


